



**VI International Conference
Bringing together
Selenga-Baikal Research 2020
Lake Baikal, Buryatia, Russia
August 8 – 13, 2020**



Dear colleagues!

We cordially invite you to participate in VI International conference on various research activities on the hydro-ecological conditions in the Selenga-Baikal basin and their current and future alterations.

The conference will be hosted at the Baikal Riviera park hotel and congress center on August 8 – 13, 2020.

Please register with the Local organizing committee **before February 10th 2020**, providing the title of your presentation, authors name, affiliation information (including city and country). If you require a formal invitation for visa application, please provide your date of birth and travel passport number.

Program committee

Nikolai Kasimov, RAS Academician, MSU, Russia
Endon Garmaev, RAS corresponding member, BINM RAS, Russia
Dr. Sergey Chalov, MSU, Russia
Jeff Nittrouer, Rice University, USA
Daniel Karthe, GMIT, Mongolia
Jerker Jarsjo, Stockholm University, Sweden

Local organizing committee

Dr. Vsevolod Moreydo, WPI RAS, Russia
International registration: vsevolod.moreydo@iwp.ru
Alexander Ayurzhanayev, BINM RAS, Russia
Local registration: aaayurzhanayev@yandex.ru



Международная конференция Фундаментальные исследования для сохранения природы бассейна озера Байкал – 2020 Республика Бурятия 8 – 13 августа 2020 г.

Уважаемые коллеги! Приглашаем Вас принять участие в международной конференции, посвященной комплексным фундаментальным исследованиям гидроэкологических и социально-экономических условий в бассейне озера Байкал и их изменений в настоящем и будущем.

Конференция пройдет в парк-отеле «Байкальская ривьера» на живописном берегу Байкала с 8 по 13 августа 2020 года.

Для участия в конференции просим Вас **до 10 февраля 2020 года** направить название своего доклада, ФИО, должность и место работы с указанием города в адрес организационного комитета.

Программный комитет

Н.С. Касимов, академик РАН, МГУ им. М.В. Ломоносова, Москва
Е.Ж. Гармаев, член-корреспондент РАН, БИП СО РАН, Улан-Удэ
С.Р. Чалов, к.г.н., доцент, МГУ им. М.В. Ломоносова, Москва
Д. Ниттроуэр, профессор, Университет Райса, США
Д. Карте, профессор, Германо-монгольский университет, Монголия
Е. Ярсо, профессор, Стокгольмский университет, Швеция

Организационный комитет

Всеволод Морейдо, к.г.н., н.с., ИВП РАН, Москва
Международная регистрация: vsevolod.moreydo@iwp.ru
Александр Аюржанаев, н.с., БИП СО РАН
Регистрация российских участников: aaayurzhanaev@yandex.ru